
 

 

 

 01/11/2020           לכבוד,

 

 שר האנרגיה

 יובל שטייניץ רד"חה"כ, 

  קרית הממשלה, ירושלים

 

 לקדםמבקש  להיקף כושר ייצור מגז אותו המשרדצורך דחוף בהבהרות בנוגע הנדון: 

 

 אדוני השר שלום וברכה, 

 

אותה הצגת בממשלה: קידום אנרגיה  465אנו, הארגונים החתומים מטה, פונים אליך באופן בהול לאור הצעת המחליטים 

  מתחדשת במשק החשמל ותיקון החלטות ממשלה.

כן החלטה זו, הן מבחינת היעדים הנמוכים שהציבה הממשלה ביחס לחלקן של אנרגיות מתחדשות אנו רואים בחומרה תו

, אך עוד יותר מניסוחה של ההחלטה, ממנו משתקפת דאגה יתירה לשמירה על עמימות 2030בתמהיל החשמל לשנת 

 ובכך להבטיח הקמתן של תשתיות רבות להפקה ולשינוע של גז.

של שורת תכניות הרסניות אותן מקדם משרד האנרגיה ברשתך בימים אלה, לרבות הנחת החלטה זו הינה תמונת מראה 

צנרת לאורכו של הנגב והפיכת הערים אילת ואשקלון לנמלי דלקים בינלאומיים. אירוע השפך ליד חופי אשקלון לפני ימים 

לת שהמהלך מהווה מבחינת בודדים המחיש את הסכנה המיידית עבור הסביבה ובריאות הציבור בישראל, מעבר לאיוו

 המאבק במשבר האקלים.

אנו סבורים כי קיים צורך דחוף להבהיר מספר נקודות ביחס להצעת המחליטים, לרבות העמימות סביב היקף כושר ייצור 

בהחלטה( או בהקמה  7מ"ו )סעיף  1,400חשמל מגז. מנוסח הצעת המחליטים לא ברור אם כוונת המשרד בהקמה של 

 א' בהחלטה(, או גם וגם, ואולי עוד בנוסף על מה שכבר אושר. 10ו )סעיף מ" 4,000של 

אנו מבקשים לקבל בדחיפות הבהרות ביחס לאמור מעלה. נפעל מול מוסדוות התכנון על מנת לוודא שלא תקודם שום 

 כל עוד לא קיימת תמונה אמינה ביחס לתכניות המשרד לגבי משק האנרגיה.  תחנת כח,

 

 

 רכה,בב

 

 

 יערה פרץ   יוני ספיר  אמנון פורטוגלי  ד"ר יונתן אייקנבאום

 מגמה ירוקהם, ימנהלת תחום אקל  שומרי הביתיו"ר   חוקר אנרגיה  לגרינפיס ישראמנהל 

 

 מר אודי אדירי, מנכ"ל משרד האנרגיה העתק: 

 גב' דלית זילבר מנכ"לית מנהל התכנון 


